
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

 

 

PROCES – VERBAL 
 

                   

                             Încheiat astăzi 28.02.2014   

                             Şedinţa este deschisă  de către secretarul primăriei. 

 

 Domnilor consilieri, 

 

Aţi fost convocaţi în şedinţă extraordinară  prin  dispoziţia domnului 

primar nr. 156 din 24.02.2014. Din consultarea  condicii de prezenţă rezultă că  

din cei 13 consilieri care compun Consiliul Local Izbiceni sunt prezenţi 13. Îl rog 

pe domnul preşedinte de şedinţă să vă prezinte ordinea de zi a lucrărilor şedinţei 

ordinare. 

                             

 Domnilor consilieri, 

 

Aşa cum aţi luat cunoştinţă din invitaţia trimisă de domnul secretar, vă rog 

să-mi permiteţi  să prezint proiectul ordinii de zi : 

1. Proiect de hotărâre  privind reactualizarea şi însuşirea inventarului bunurilor 

care aparţin domeniului public al comunei Izbiceni. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiune pe anul 2014 pentru 

punerea în aplicare a Strategiei Guvernului României de Incluziune a cetăţenilor 

români aparţinând minorităţii rromilor. 

3. Propuneri, întrebări, interpelări. 

Pentru buna desfăşurare a lucrărilor şedinţei ordinare domnul consilier 

Mihalcea Silvius-Gabriel propune ca preşedinte de şedinţă pentru următoarele 

trei luni pe domnul consilier Voinea Alexandru –Ginu. 

Nemaifiind altă propunere se supune la vot propunerea făcută şi cu un 

număr de 13 voturi pentru, domnul consilier Voinea Alexandru-Ginu este ales 

preşedinte de şedinţă. 

Consult consiliul dacă nu sunt şi alte probleme ce nu suferă amânare, 

binenţeles dacă sunt respectate şi prevederile art. 45 din Legea nr. 215/2001 

republicată cu modificările şi completările ulterioare privind administraţia 

publică locală privind existenţa raportului de specialitate al compartimentului de 

resort al aparatului de specialitate al primarului şi dacă comisia de specialitate s-a 

pronunţat asupra problematicei ce se constituie de urgenţă. 

În acest sens domnul preşedinte de şedinţă Voinea Alexandru-Ginu 

propune introducerea în afara ordinii de zi a următoarelor proiecte de hotărâre : 

 Proiect de hotărâre privind punerea la dispoziţie a Clubului elevilor în 

vederea  accesării de fonduri europene pentru grupul de iniţiativă din 

comunitatea de rromi Centrul Educaţional UN NOU ÎNCEPUT. 

 Proiect de hotărâre privind solicitare acord de a permite executarea de 

lucrări de amenajare în cadrul locaţiei de mai sus. 

 Proiect de hotărâre privind întreţinerea şi exploatarea obiectivului realizat.  



Se supune la vot ordinea de zi şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 

Domnilor consilieri vă mulţumesc pentru încrederea acordată şi vă asigur 

că voi căuta să conduc lucrările şedinţei conform legislaţiei în vigoare. 

În conformitate cu prevederile art. 42 alin. 5 din legea nr. 215/2001 republicată 

cu modificările şi completările ulterioare privind administraţia publică locală, îl 

rog pe domnul secretar Chelu Nelu să vă supună spre aprobare procesul-verbal al 
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Domnilor consilieri vă rog să trecem la punctul unu al ordinii de zi unde îl 

invit pe domnul Chelu Nelu – secretar  să prezinte raportul compartimentului de 

specialitate pentru susţinerea proiectului de hotărâre iniţiat. 

Pe marginea materialului prezentat la punctul unu al ordinii de zi domnul 

consilier Golgojan Vasile – secretar comisie economică-financiară, agricultură, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, prezintă raportul şi avizul favorabil al 

acesteia privind proiectul de hotărâre privind reactualizarea şi însuşirea 

inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al comunei Izbiceni. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul unu al 

ordinii de zi vă supun la vot proiectul de hotărâre în forma în care a fost prezentat 

de către iniţiator şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 

Domnilor consilieri vă rog să trecem la punctul doi al ordinii de zi unde o 

invit pe doamna Zăvăleanu Virginia să prezinte raportul compartimentului de 

specialitate pentru susţinerea proiectului de hotărţre iniţiat. 

Pe marginea materialului prezentat la punctul doi al ordinii de zi domnul 

consilier Gulie Marian – preşedinte comisie învăţământ, sănătate, cultură, familie 

şi protecţie socială, protecţie copii, prezintă raportul şi avizul favorabil al acesteia 

cu privire la proiectul de hotărâre iniţiat. Acelaşi raport şi aviz favorabil este 

prezentat şi de către domnul Mihalcea Silvius-Gabriel – preşedinte comisie 

juridică şi de disciplină, protecţie mediu şi turism. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul doi al 

ordinii de zi vă supun la vot proiectul de hotărâre în forma în care a fost prezentat 

de către iniţiator şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 

Domnilor consilieri vă rog să trecem la punctul trei al ordinii de zi unde îl 

invit pe domnul Chelu Nelu – secretar, să prezinte spre revocare H.C.L. nr. 

1/2014 privind preluarea în administrare şi întreţinere a cimitirului vechi pe o 

perioadă de cinci ani.   

Domnul consilier Voinea Alexandru/Ginu în cuvântul său solicită răspuns 

cu privire la cheltuielile efectuate până acum în cadrul toualetizării cimitirului şi i 

se răspunde de către domnul primar că aceste cheltuieli sunt nesemnificative şi 

mare parte din ele au fost achitate  prin restituirea arboretului curăţit către 

cetăţenii care au participat. 

Domnul consilier Gulie Marian în intervenţia sa arată că este jenant pentru 

lucrătorii aparatului de specialitate al primarului că nu stăpânesc îndatoririle ce 

sunt prevăzute în fişa postului. 

 Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat la punctul  trei  al 

ordinii de zi supun la vot revocare H.C.L. nr. 1/2014 şi cu unanimitate de voturi 

se aprobă.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    



Domnilor consilieri vă rog să trecem la punctele înscrise în afara ordinii de 

zi unde domnul Mihalcea Silvius-Gabriel – inspector cămin cultural să prezinte 

raportul compartimentului de specialitate. 

Pe marginea materialului prezentat la punctul înscris în afara ordinii de zi 

domnul Golgojan Vasile – secretar comisie economică-financiară, agricultură, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, prezintă raportul şi avizul favorabil pentru 

proiectele înscrise în afara ordinii de zi. Acelaşi raport şi aviz favorabil îl prezintă 

şi domnul Mihalcea Silvius-Gabriel – preşedinte comisie juridică şi de disciplină, 

protecţie mediu şi turism. 

Nemaifiind discuţii pe marginea materialului prezentat în afara ordinii de 

zi vă supun la vot proiectele de hotărâre aşa cum au fost prezentate de către 

iniţiator şi cu unanimitate de voturi se aprobă. 

Domnilor consilieri vă rog să trecem la ultimul punct al ordinii de zi unde 

domnul consilier Gulie Marian arată că în urma analizării în cadrul şedinţei pe 

comisiii de specialitate, cele consemnate nu mai corespund cu cele din şedinţa de 

plen. 

Domnul consilier Stanciu Florea propune ca pentru perioada imediat 

următoare să se procure material săsitor în vederea înfiinţării perdelelor de 

protecţie în câmp. 

Nemaifiind discuţii, domnul preşedinte de şedinţă anunţă epuizarea tuturor 

punctelor înscrise pe ordinea de zi şi declară închise lucrările şedinţei 

extraordinare a Consiliului Local Izbiceni. 

 

 

 Preşedinte de şedinţă,    Secretar, 

       Voinea Alexandru-Ginu            N. Chelu               

   


